
 

 

Protokoll fylkesstyremøte Innlandet 18. oktober 2022. 
  

 

Sted: NSF Fylkeskontor Innlandet.  

 
 
Fylkesstyret: 
Leder Ida Høiby 
 
Nestleder Inger Amb  
 
Adm. Leder Therese Bråten 
 

Medlemmer   

    Solveig M. Rakvaag 

Marianne Nielsen 

Pia Katrin Søberg 

Tone Amundgaard 

Anne BI Hoffsten 

Marte Nicolaysen  

Eli B. Stai, 

 

1 vara     Benedicte Lånke 

    Marius Johansen 

 

Student representant  Hanne Reisvold 

 

Faggruppe representant Inger Marie Furuseth  

    Oddbjørn Flaa 

 

2-4 varamedlem   Elin Svenning 
 Aud Joten  
 Toril M. Nysæter 
 
Forfall Tonje Sneve Strandheim  

 

Sak 56/2022 

 

 

Godkjenning av saksliste.  

 
Forslag til vedtak:  
Godkjennes.  
 
Vedtak: 
Enstemmig vedtatt.  

 

Sak  

57/2022 

Godkjenning av protokoll fra fylkesstyremøte 13. og 14. september 2022. 

 

Forslag til vedtak: 

Godkjennes.  

  

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt.  
 



Sak  

58/2022 

Orientering Budsjett 2023 v/ seniorrådgiver Thomas Lykken og adm. leder 

Therese Bråten.  

 

Presentasjon av forslag til budsjett 2023.  

 

Forslag til vedtak: 

Budsjett for 2023 godkjennes.  

 

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt.  
 

Sak 40/2022 Regional tillitsvalgt konferanse for Spekter FTV og DTV. 

 

Budsjett for 2023 gir begrensinger og det har vært behov for å se på ytterligere 

prioriteringer enn det som ble vedtatt på forrige fylkesstyremøte.  

 

Forslaget til vedtak fra AU: 

Dersom det skulle komme en invitasjon til en regional HTV konferanse i Spekter 

forankret i HSØ området, så skal deltakeravgift, reise og oppholde dekkes ved at 

FTV og DTV i SIHF ikke deltar på HTV konferansen i Innlandet høsten 2023. Hver 

enkelt vurderer selv hva de ønsker å delta på.  

 

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt.  
 

Sak  

41/2022 

TV/HTV konferanser 2023.  
  

TV og HTV konferanse er en av de viktigste arenaene for å danne nettverk, 

opplæring og oppdatering. Dette er en viktig prioritering, og det skal ikke 

gjennomføres kutt på denne seksjonen. På bakgrunn av det opprettholdes 

vedtaket fra forrige fylkesstyremøte.  

 

Konferanser i 2023: 

Tillitsvalgkonferanse 29. mars.  

HTV konferanse våren, 2 dagers samling.  

HTV konferanse høsten, 2 dagers samling.   

 

Forslag til vedtak: 

Saken tas til orientering.  

 

Vedtak: 

Saken tatt til orientering. 
 

Sak  

42/2022 

 

 

 

 

 

 

Fagpolitisk konferanse 2023. 

 

Denne konferansen er allerede planlagt som dag 2 av HTV konferansen Innlandet 

høsten 2023. Dette er en økonomisk måte å arrangere denne konferansen på, og 

av den grunn er det ikke behov for å gjøre ytterligere endringer.  

 

Forslag til vedtak:  

Saken tas til orientering.  

 



Vedtak: 

Saken tatt til orientering.  
 

Sak 43/2022 Lederkonferanse 2023. 

 

Det er sentral føring for handlingsplan 2023 at fylkene skal gjennomføre 

lederkonferanse. Denne konferansen er populær blant våre ledermedlemmer, så 

AU ønske om å opprettholde konferansen. Det vil vurderes rimeligere alternativ.    

 

Forslag til vedtak:  

Saken tas til orientering.  

 

Vedtak: 

Saken tatt til orientering.  
 

Sak  

44/2022 

 

 

 

 

 

 

Fagkonferanse høsten 2023.  

 

Denne konferansen er vedtektsfestet, og må av den grunn prioriteres. Vedtaket 

som ble gjort i forrige møte om en dagskonferanse med 120 deltagere 

opprettholdes.  

 

Forslag til vedtak.  

Saken tas til orientering.  

 

Vedtak: 

Saken tatt til orientering.  
 

Sak  

4345??/2022 

Miniforhandlingskurs KS. 

 

Miniforhandlingskurset dekkes av OU midler, og det er derfor ikke behov for å 

gjøre noen med vedtaket fra forrige møte.  

 

Forslag til vedtak.  

Saken tas til orientering. 

 

Vedtak: 

Saken tatt til orientering.  
 

Sak  

46/2022 

Arbeidstidskurs for ledere. 

 

Arbeidstidskurs for ledere er en sentral føring for fylkene i handlingsplan 2023.  

Det er mulig å gjøre gjennomføringen av kursene på en rimeligere måte. Vi 

planlegge et til to kurs, men holder kostnadene lave ved å holde kursene på 

fylkeskontoret eller et annet lignende lokale.  

 

I fylkesstyremøtet kommer det innspill om mulighet for et digitalt arbeidstidskurs 

for ledere i tillegg til et fysisk. Vi tar det opp på kontorsamling i november.  

 

Forslag til vedtak.  

Saken tas til orientering.  

 

Vedtak: 

Saken tatt til orientering.  
 



Sak  

47/2022 

Budsjett til HTV områdene.   

 

Budsjettet videreføres slik det er beskrevet.  

I 2023 deles det ut kr. 140 pr. medlem og en grunnstøtte på kr. 500 til alle HTV 

områdene uavhengig av antall medlemmer.  De økonomiske midlene skal brukes 

blant annet til aktiviteter i HTV området for eksempel medlemsmøter og 12. mai 

markering.  

De økonomiske midlene tildeles når handlingsplanene er godkjent av fylkesstyret 

mars 2023. Det kan ikke planlegges for aktiviteter som er utover den økonomiske 

rammen.  

 

Forslag til vedtak:  

Saken tas til orientering.  

 

Vedtak: 

Saken tatt til orientering.  
 

Sak  

48/2022 

Markering av Jordmordagen 5. mai og Sykepleiedagen 12. mai.  

 

5. og 12. mai er viktige markeringsdager. Med den tildelte rammen for 2023 er det 

dessverre ikke mulighet til å videreføre ekstra midlene, slik det er gitt i 2022.  

Adm. leder har sendt inn en tilleggssøknad til budsjettet på kr. 200 000 for 12. mai 

markering i HTV områdene.  

5. mai markering gjelder et lite antall medlemmer og vi oppfordrer HTV områdene 

til å lage en enkel markering for disse denne dagen. 

 

Forslag til vedtak: 

Godkjennes som beskrevet.  

 

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt.  
 

Sak  

49/2022 

Seniorkonferanse.  

 

Seniorkonferansen er ikke vedtektsfestet. Samtidig er det en konferanse som det 

har vært tydelige signaler på at er viktig, fordi den skaper godt omdømme. Det er 

satt av kr. 22 000 i budsjettet 2023 til denne konferansen.  

Adm. leder har sendt inn tilleggssøknad til budsjettet på kr. 100 000 for å kunne 

gjennomføre konferansen som i 2022. Det vil vurderes rimeligere alternativ.    

 

Forslag til vedtak.  

Saken vedtas som beskrevet.  

 

Vedtak: 

Saken vedtatt som beskrevet.  
 

Sak  

50/2022 

Fylkesstyrets andre aktiviteter.  

 

Sykepleierpris 2023 og Lederpris 2023.. 

Videreføres som det ble vedtatt i fylkesstyremøtet 13. og 14. september. 

 

Forslag til vedtak: 



Saken tas til orientering. 

 

Vedtak: 

Saken tatt til orientering.  
 

Sak 5?/2022 

 

 

 

 

 

 

 

Økonomisk støtte til faggrupper.  

 

Oppfølging fra vedtak i fylkesstyre sak 50/2022. 

 

«Dersom fylkesstyret vedtar å støtte faggruppene i 2023, må det avsattes en 

fastsatt sum i neste årsbudsjett.» 

 

Dersom det skal fastsettes en pott til faggruppene, må noen andre av fylkesstyrets 

aktiviteter nedprioriteres.  

Fylkesstyret har derfor ikke økonomiske midler til å fastsette en pott til støtte til 

faggruppene i 2023.  

 

Forslag til vedtak:  

Saken vedtas som beskrevet.  

 

Vedtak: 

Saken vedtatt som beskrevet.  
 

 

 

Sak 55/2022 

 

 

 

 

 

 

 

Sak 60/2022 

 

 

 

Orienteringer.  

 

AU har oppnevnt i et suppleringsvalg en erstatter for DTV SIHF div. 

Hab/Rehab. 

Oppnevning ny DTV SIHF div Hab/ Rehab er gjort av AU. Heidi Skoglund går inn i 

vervet til Marte Nicolaysen fra november til det blir foretatt nytt valg etter 

vedtektene.  

Stedfortreder i Elverum kommune og stedfortreder i Hamar kommune er også 

gjort av AU.  

 

Oppnevning av vikar for HTV i Gran kommune. 

Linn Hammersland går inn som vikar for Hanne Beate Høiby som HTV i Gran 

kommune fra 1.oktober 2022 og ut året.  

 

 

 Orienteringer fra Fylkesstyremedlemmer. 

 

Fylkesstyremedlemmer som ønsker å komme med en orientering sender selv en 

kort fattet fremstilling av orientering til referent adm. leder Therese Bråten epost: 

therese.braten@nsf.no 

 

Det er mulig for fylkesstyremedlemmer å løfte frem saker til neste fylkesstyremøte.    

 

 

 

 

Eventuelt 

 

Sykepleierprisen og sykepleierlederprisen.  

mailto:therese.braten@nsf.no


 

Komiteen for sykepleierprisen kommer med et innspill om at det bør være en 

klausul på diplomet at prisen på kr. 5000 må brukes innen 3 år. Enighet i 

fylkesstyret om det.  

 

Gaver til HTV og fylkesstyremedlemmer.  

Det har vært to år med pandemi, og dermed har det vært et større budsjett til 

gaver enn i et normalt år. Det er viktig at det er noe som er gjennomførbart, og at 

alle får. Det kommer tilbakemelding om at ikke alle har fått julegaven i 2022.  

Maks sum på gave er kr. 500, men fylkesledelsen får myndighet til å vurdere sum 

på gave utfra gjenstående budsjett.  

 

 


